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Protokół nr 14/21 
z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

Rady Powiatu we Włocławku  
 z dnia 2 marca  2021  roku 

 
 

1. Otwarcie obrad Komisji. 
 

W dniu 2 marca 2021  roku o godzinie 13:40  Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw 
Społecznych Pani Ewa Kończyńska dokonała otwarcia obrad Komisji, powitała wszystkich 
członków Komisji i zaproszonych gości, Panią Agnieszkę Łobodę -  Dyrektor PCPR we 
Włocławku –  Pana Sławomira Paździerskiego – Dyrektora SPZPS we Włocławku, Panią 
Annę Jackowską – Zastępcę Dyrektora PUP we Włocławku i Panią Magdalenę Fejdowską 
Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we Włocławku, która uczestniczyła w 
posiedzeniu Komisji on – line. 
 
Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
  

2. Stwierdzenie quorum.  
 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdziła, że w obradach uczestniczą 
4  osoby, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane quorum, 
zatem obrady są prawomocne. 
 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 

3. Przyjęcie porządku obrad.  
 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że wraz zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 
Zdrowia i Spraw Społecznych członkowie komisji otrzymali porządek obrad, który 
przedstawiał się następująco: 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad Komisji. 
2. Stwierdzenie quorum.  
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu nr  13/20  z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

z dnia 24 listopada 2020 r.  
5. Informacja Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku oraz 

Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku o realizacji Powiatowego 
Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2016 – 2025 za rok 
2020. 

6. Informacja Dyrektora SPZPS na temat kontraktu z Narodowym Funduszem Zdrowia 
na 2021 rok w porównaniu do 2020 roku. 



7. Informacja Dyrektora SPZPS na temat realizacji programów profilaktycznych 
prowadzonych przez SPZPS we Włocławku w 2020 roku.  

8. Informacja Dyrektora w sprawie zbycia, oddania w dzierżawę, najem, użytkowanie 
oraz użyczenia aktywów  trwałych Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku za 2020 rok.  

9. Informacja  Państwowego  Powiatowego Inspektora  Sanitarnego we Włocławku o 
stanie bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Powiatu Włocławskiego za 2020 rok 
wraz z realizacją programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa 
obywateli i porządku publicznego dla Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego na 
lata 2019 – 2023 w części dotyczącej Powiatu Włocławskiego. 

10. Informacja o funkcjonowaniu bieżącej sytuacji finansowej  Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku. 

11. Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych  
Rady Powiatu we Włocławku w 2020 roku. 

12. Sprawy różne. 
13. Zamknięcie obrad Komisji. 

 
Przewodnicząca Komisji zapytała członków Komisji, kto jest za przyjęciem porządku obrad 
i przeprowadziła procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-4 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że 
Komisja przyjęła porządek obrad.  
 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

4. Przyjęcie protokołu nr 13/20  z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw 
Społecznych z dnia 24 listopada 2020 r.  

 
Przewodnicząca Komisji  poinformowała,  że z ostatniego posiedzenia Komisji został 
sporządzony protokół nr 13/20 z dnia 24 listopada 2020 roku, który był do wglądu w 
Kancelarii Przewodniczącego Rady. Przewodnicząca Komisji zapytała członków Komisji, 
czy mają jakieś pytania, uwagi do sporządzanego protokołu? Wobec braku pytań i uwag 
Przewodnicząca Komisji zapytała członków Komisji, kto jest za przyjęciem protokołu i 
przeprowadziła procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-4 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że 
protokół nr 13/20 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych z dnia 24 listopada   
2020 roku został przyjęty.  
 
 



5. Informacja Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku 
oraz Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku o realizacji 
Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2016 – 
2025 za rok 2020. 
 

Przewodnicząca Komisji  - poprosiła o zabranie głosu Panią Agnieszkę Łobodę –   Dyrektora 
PCPR we Włocławku. 

 Dyrektor PCPR –Agnieszka Łoboda – powiedziała, że Powiatowy Program Działań na 
Rzecz Osób Niepełnosprawnych opracowany został przy współpracy dwóch instytucji. 
Głównym jego celem jest wyrównywanie szans osób niepełnosprawnych w życiu społecznym 
i gospodarczym powiatu włocławskiego. Równe  korzystanie z praw i obowiązków jakie 
przysługuje wszystkim obywatelom. Program realizowany jest głównie ze środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych i Funduszu Pracy. 
Informacja, jaką Państwo otrzymaliście, obrazuje wykonanie zadań i realizacje zadań z 
programu roku 2020. Pani Dyrektor powiedziała, że chce zwrócić uwagę na to, że to był 
szczególny rok z uwagi na sytuację epidemiologiczną w kraju. Pandemia, przynajmniej po 
stronie Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie ograniczyła realizacje pewnych zadań, bo w 
pewnych momentach roku ubiegłego, zawieszona była organizacja turnusów 
rehabilitacyjnych, trudno było wykonywać wszystkie zadania z zakresu kultury i sportu osób 
niepełnosprawnych. Wiązało się to z wyjazdami osób niepełnosprawnych, bądź organizacją 
imprez okolicznościowych. Ograniczona ona była z uwagi na stan pandemii w kraju, a z 
drugiej strony pozwoliło to nam na realizacje tego wiecznie niedofinansowanego zadania 
jakim jest zaopatrzenie w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki 
pomocnicze. Praktycznie 95% wniosków zostało załatwionych w sposób pozytywny. Około 
30 wniosków zostało przełożonych ich realizacja na rok bieżący. Powiatowe Centrum 
Pomocy Rodzinie w tym okresie realizowało dodatkowe trzy programy na rzecz osób 
niepełnosprawnych, na których realizację otrzymaliśmy ponad  łącznie 660 000,00 zł. To 
pilotażowy program Aktywny Samorząd. To program wyrównywania różnic między 
regionami oraz dodatkowo nowy program, który wiązał się z wypłatą świadczenia dla osób 
niepełnosprawnych, których zajęcia w formie dziennych zostały zawieszone w warsztatach 
terapii zajęciowej, w Środowiskowych Domach Samopomocy, które nie mogły korzystać z 
zajęć rewalidacyjnych organizowanych przez szkoły specjalne. Te osoby były uprawnione do 
otrzymywania świadczenia jak u nas 500 plus co miesiąc za czas niekorzystania z tych form 
rehabilitacji społecznej. To najważniejsze i najistotniejsze kwestie. 

Przewodnicząca Komisji – podziękowała za przedstawioną informację Pani Dyrektor 
PCPR. 

Przewodnicząca Komisji  - poprosiła o zabranie głosu Zastępcę Dyrektora PUP we 
Włocławku – Panią Annę Jackowską. 

Zastępca Dyrektora PUP  – Pani Anna Jackowska – powiedziała, że jeżeli chodzi o Urząd 
Pracy i Aktywizację Zawodową osób niepełnosprawnych, to my w ubiegłym roku również 
musieliśmy ograniczyć nasze działania. Co wydaje się, że tak powiem oczywistą 
oczywistością, ale mimo wszystko udało się. Tak jak jest to, przedstawione w sprawozdaniu 
30 osób bezrobotnych niepełnosprawnych zaangażować w działania, z czego 6 osób 
uczestniczyło w stażach, 2 osoby były skierowane na prace społecznie użyteczne. Pozostałe 
osoby korzystały z poradnictwa zawodowego, pośrednictwa pracy i również 10 osób 
niepełnosprawnych  zaangażowanych było w wykonywanie pracy w ramach robót 
publicznych. Jeżeli chodzi o strukturę osób bezrobotnych ogólnie niepełnosprawnych , to jest 
ich rzeczywiście niewiele. Około 3% osób bezrobotnych,  to są osoby niepełnosprawne, więc 



to jest niewielka skala , jeśli chodzi o naszych klientów. Mimo wszystko, staramy się docierać 
do nich z tymi instrumentami aktywizacyjnymi, co czasami jest trudne, bo często te osoby 
mają różne ograniczenia mentalne, społeczne, które je gdzieś tam zahamowują przed tym. I 
ta praca z doradcą zawodowym wydaje się często takim fundamentalnym zadaniem. Także z 
naszej strony tak wyglądały te działania związane z aktywizacją zawodową.  

Przewodnicząca Komisji  - zapytała członków Komisji, czy mają jakieś pytania do 
informacji ? Nie było żadnych pytań. 

Wobec braku pytań  Przewodnicząca Komisji zapytała członków Komisji, kto jest za   
przyjęciem Informacji Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku 
oraz Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku o realizacji Powiatowego 
Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2016 – 2025 za rok 2020 i 
przeprowadziła procedurę głosowania . 

Wyniki głosowania: 
Za-4 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że    
Komisja przyjęła Informację Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we 
Włocławku oraz Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku o realizacji 
Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2016 – 2025 za 
rok 2020. 

Informacja Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku oraz 
Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku o realizacji Powiatowego Programu 
Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2016 – 2025 za rok 2020 stanowi 
załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

6. Informacja Dyrektora SPZPS na temat kontraktu z Narodowym Funduszem 
Zdrowia na 2021 rok w porównaniu do 2020 roku. 

Przewodnicząca Komisji – poprosiła Pana Dyrektora SPZPS, żeby w skrócie przedstawił tą 
informację. 

Dyrektor SPZPS – powiedział, że kontrakt 2021 a 2020, praktycznie niewiele uległ      
zmianie. Stawki NFZ nie uległy zmianie. Jeżeli uległy zmianie, to ilość punktów, które są z 
40 na 44. Jeżeli chodzi o kontrakt związany z ambulatoryjną opieką specjalistyczną, w części 
dziecięcej jest w tej chwili uwolniony, możemy wykonywać bez limitu wszystkie porady. 
Niemniej jednak rozliczane są tylko raz na kwartał. Pozostałe świadczenia, które mamy 
podpisane z NFZ czyli opieka psychiatryczna, leczenie uzależnień, leczenie stomatologiczne, 
rehabilitacja ambulatoryjna nie uległa zmianie. 

 Przewodnicząca Komisji – zapytała  członków komisji  czy  mają jakieś pytania? Nie było 
żadnych pytań. Wobec braku pytań  Przewodnicząca Komisji zapytała członków Komisji, kto 
jest za przyjęciem Informacji Dyrektora SPZPS na temat kontraktu z Narodowym Funduszem 
Zdrowia na 2021 rok w porównaniu do 2020 roku i przeprowadziła procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania:  

Za – 4 

Przeciw – 0 



Wstrzymało się – 0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że    
Komisja przyjęła Informację Dyrektora SPZPS na temat kontraktu z Narodowym Funduszem 
Zdrowia na 2021 rok w porównaniu do 2020 roku. 

Informację Dyrektora SPZPS na temat kontraktu z Narodowym Funduszem Zdrowia na 2021 
rok w porównaniu do 2020 roku stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

7. Informacja Dyrektora SPZPS na temat realizacji programów profilaktycznych 
prowadzonych przez SPZPS we Włocławku w 2020 roku.  
 

Przewodnicząca Komisji – poprosiła Pana Dyrektora SPZPS o zabranie głosu. 

Dyrektor SPZPS -  powiedział, że w 2020 roku , jeżeli chodzi o profilaktykę realizowaliśmy 
w czterech zakresach. Program profilaktyki raka szyjki macicy, program profilaktyki zakażeń 
pneumokokom osób dorosłych w oparciu o szczepionki przeciwko pneumokokom. Robiliśmy 
też program związany z tętnicą aorty brzusznej, jak również program z zakresu profilaktyki 
dotyczącej głównie terapii uzależnień jak i uzależnień od alkoholu. Wszystkie te programy 
wykonaliśmy, na ile to było możliwe. Największym plusem jest to, że udało nam się 
wykorzystać praktycznie cały pakiet badań profilaktycznych i szczepienia na zakażenia na 
pneumokoki, które było związane również z większą chęcią przyjścia ludzi starszych ze 
względu na Covid .  

Przewodnicząca Komisji  - zapytała członków Komisji, czy ktoś chciałby zabrać głos? Nie 
było żadnych głosów. Przewodnicząca Komisji zapytała członków Komisji, kto jest za   
przyjęciem Informacji Dyrektora SPZPS na temat realizacji programów profilaktycznych 
prowadzonych przez SPZPS we Włocławku w 2020 roku i przeprowadziła procedurę 
głosowania. 

Wyniki głosowania : 
 Za-4 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że     
Komisja przyjęła Informację Dyrektora SPZPS na temat realizacji programów 
profilaktycznych prowadzonych przez SPZPS we Włocławku w 2020 roku.  

Informacja Dyrektora SPZPS na temat realizacji programów profilaktycznych prowadzonych 
przez SPZPS we Włocławku w 2020 roku stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 
8. Informacja Dyrektora w sprawie zbycia, oddania w dzierżawę, najem, użytkowanie 

oraz użyczenia aktywów  trwałych Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku za 2020 rok.  
 

Przewodnicząca Komisji poinformowała członków Komisji, że wraz z zawiadomieniem 
otrzymali informację Dyrektora w sprawie zbycia, oddania w dzierżawę, najem, 
użytkowanie oraz użyczenia aktywów trwałych Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za 2020 rok.  



Dyrektor SPZPS przedstawił członkom komisji informacje na temat :  

Zawartych  umów oddania w dzierżawę, najem oraz użytkowanie  nieruchomości   poniżej   
50 m²  . 

       Umowa dzierżawy zawarta  na lokal użytkowy o powierzchni 44,64 m2 położony w piwnicy 
budynku przy ul. Łady 10, na rzecz Pracowni Protetycznej we Włocławku. Umowa została 
przedłużana aneksami. Ostatni aneks nr 8 z dnia 14.12.2018 r.  przedłużający umowę  został 
zawarty na okres od 1.01.2019 r. do 31.12.2020 r. Roczny przychód z dzierżawy w 2020 r.  
wyniósł  4.400,00 zł. 
Umowa dzierżawy na lokal użytkowy o powierzchni 15 m2  (pokój) położony w budynku A przy ul. 
Szpitalnej 6a we Włocławku .Umowa  zawarta została  w trybie postępowania  z wolnej ręki  dnia 
15.11.2011 r. na okres  od 01.01.2012 r. do 31.12.2012 r. z możliwością jej przedłużenia. Umowa 
przedłużająca dzierżawę  została zawarta w dniu 11.02.2020 r. na okres od 01.01.2020 r. do 
31.12.2020 r. Roczny przychód z dzierżawy w 2020 r. wyniósł  46 420,00 zł. 

          Umowa na użyczenie gruntu pod Trafostację  ul. Szpitalna 6a we Włocławku  o powierzchni  45 m2. 
Umowa została zawarta dnia 21.05.2001r. na czas nieokreślony w trybie postępowania z wolnej ręki  
Roczny przychód  z dzierżawy w 2020 r. wyniósł 5.723,02 zł. 

          Umowa dzierżawy na lokal użytkowy o powierzchni 16,10 m2 (pokój) położony w budynku przy 
ulicy Szpitalnej 6a we Włocławku .Umowa zawarta na okres określony  od 16.04.2019 r. do 

16.04.2022 r. oraz   na użyczenie gruntu oraz części  budynku (na rzecz umieszczenia plansz 
reklamowo-informacyjnych) przy ul. Szpitalna 6A we Włocławku o powierzchni  2,5 m2 na 
działce 21/14.  Pierwotna umowa  została zawarta  w trybie postępowania  z wolnej ręki z 
dnia 31.12.2007  r. obowiązująca na czas określony od 01.01.2008 r. do 31.12.2010 r. Umowa 
została  przedłużana aneksami. Ostatni aneks nr 8/2018 z dnia 12.12.2018 r.  obowiązujący  
na okres od 01.01.2019 r. do 31.12.2021 r.  Roczny przychód z dzierżawy pomieszczeń i 
tablic reklamowo-informacyjnych  wyniósł 14 772,39 zł. 
Informacja o umowach najmu, zbycia, oddania  w  dzierżawę, najem, użytkowania oraz 
użyczenia aktywów trwałych  o powierzchni równej lub przekraczających 50 m 2   
Umowa zawarta zgodnie z Uchwałą  nr XIV/131/2020 Rady Powiatu we Włocławku  z dnia 
28.02.2020 r. w sprawie wyrażenia  zgody na dzierżawę  terenu pod parking na okres 3 lat. 
Plac parkingowy o powierzchni  2150 m2  przy ul. Szpitalnej 6a .W okresie za I kwartał 2020, 
czynsz dzierżawny był naliczany na podstawie poprzedniej umowy, która obowiązywała na 
okres od 01.01.2019 r. do 31.12.2019 r. Umowa bieżąca na dzierżawę parkingu została 
zawarta w dniu 30 marca 2020 r. na okres od 31.03.2020 r. do 28.02.2023 r. z możliwością 
przedłużenia. Roczny przychód z dzierżawy w 2020 r. wyniósł  23 749,47 zł . 
Umowy zostały zawarte zgodnie z Uchwałą nr XV/144/16 Rady Powiatu z dnia 12 maja 2016   
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na okres 5 lat pomieszczeń na 
prowadzenie Apteki ogólnodostępnej przy ul. Łady 10 i ul. Szpitalnej 6a              
Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku   dla  
prowadzonych  Aptek . 
Umowa dzierżawy zawarta na lokal użytkowy o powierzchni 156,60 m2 położony       w 
budynku A przy ulicy Szpitalnej 6a we Włocławku na prowadzenie Apteki ogólnodostępnej. 
Umowa zawarta w dniu 29.06.2016 r. w trybie przetargu  na czas określony od 01.07.2016 r. 
do 30.06.2021 r. Roczny przychód z dzierżawy  w 2020 r. wyniósł  57 628,28 zł . 



  Umowa na lokal użytkowy o powierzchni 141,42 m2 położony w budynku przy ulicy    Łady 
10 we Włocławku na prowadzenie apteki ogólnodostępnej. Umowa zawarta w dniu 
10.06.2016 r. w trybie przetargu na czas określony od 10.06.2016 r. do 09.06.2021 r. Roczny 
przychód z dzierżawy w 2020 r. wyniósł 70 165,95 zł. 
 Zbycie aktywów trwałych samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej, oddanie 
ich w dzierżawę, najem, użytkowanie oraz użyczenie zgodnie z art. 54 ust. 2 Ustawy                    
o działalności leczniczej. 
Na podstawie Uchwały Nr XIII/123/20 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 31.01.2020 r.    
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie środka trwałego w trybie bezprzetargowym aparatu 
RTG Multi PRO oraz Uchwały Nr XX/171/20 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 
28.08.2020 sprawie zbycia środka trwałego – aparatu RTG Control X w trybie 
bezprzetargowym i Uchwały Nr XX/172/20  Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28.08.2020 
w sprawie zbycia środka trwałego – aparatu mammograficznego w trybie bezprzetargowym  
Przychód ze zbycia środków trwałych w 2020 roku wyniósł 107 000,00 zł. 
W tym :-  aparat RTG Multi PRO i aparat RTG Control X – 100 000,00  
              - aparat mammograficzny                                     -       7 000,00 
 
Przewodnicząca Komisji - podziękowała Panu Dyrektorowi SPZPS za przedstawienie 
informacji i zapytała czy są jakieś pytania do przedłożonej informacji? 
Wobec braku uwag do informacji, Przewodnicząca Komisji zapytała kto jest za przyjęciem 
Informacji Dyrektora w sprawie zbycia, oddania w dzierżawę, najem, użytkowanie oraz 
użyczenia aktywów  trwałych Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku za 2020 rok.  
Wyniki głosowania :  
Za – 4 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że     
Komisja przyjęła Informację Dyrektora w sprawie zbycia, oddania w dzierżawę, najem, 
użytkowanie oraz użyczenia aktywów  trwałych Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za 2020 rok.  
Informacja Dyrektora w sprawie zbycia, oddania w dzierżawę, najem, użytkowanie oraz 
użyczenia aktywów  trwałych Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku za 2020 rok stanowi załącznik  nr 7 do niniejszego 
protokołu. 
 

9. Informacja  Państwowego  Powiatowego Inspektora  Sanitarnego we Włocławku o 
stanie bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Powiatu Włocławskiego za 2020 rok 
wraz z realizacją programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony 
bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego dla Miasta Włocławek i Powiatu 
Włocławskiego na lata 2019 – 2023 w części dotyczącej Powiatu Włocławskiego.      

Przewodnicząca Komisji  - poprosiła o zabranie głosu Panią Magdalenę Fejdowską 
Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we Włocławku. 

Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny – Magdalena Fejdowska, powiedziała, że w 
2020 roku w roku sprawozdawczym do Powiatowej Stacji Sanitarnej zgłoszono 3 131 chorób 
zakaźnych i zakażeń z powiatu włocławskiego. Warto tu podkreślić, że to jest cyfra 
trzykrotnie wyższa w stosunku do poprzedniego 2019 roku. W okresie minionego roku nie 



przywleczono na teren naszego powiatu chorób takich jak dżuma, cholera, poliomyelitis, 
gorączki krwiotoczne. Do momentu kiedy nastał marzec, ta sytuacja była w miarę stabilna 
pod względem epidemiologicznym. Natomiast 19 marca pojawiło się nowe zagrożenie i tego 
dnia został potwierdzony pierwszy przypadek na terenie Powiatowej Stacji Sanitarnej – 
Epidemiologicznej działania powiatowej stacji, przypadek zakażenia wirusem SARS -CoV-
2. Od tego momentu sytuacja zaczęła zmieniać się bardzo dynamicznie. Wszelkie działania 
Inspekcji Sanitarnej zostały ukierunkowane na walkę z zakażeniami, walkę z wirusem. Wtedy 
też została ogłoszona epidemia i pandemia. Nasze działania skupiły się na walce z Covidem. 
W sprawozdawczym roku odnotowano w powiecie włocławskim 2646 przypadków zakażeń 
wirusem Sars- CoV -2, 226 osób było hospitalizowanych, wyzdrowiało 2182 mieszkańców, 
zmarło na koniec grudnia tj. statystyka na 31 grudnia, 90 osób. Były to większości osoby w 
wieku powyżej 60 roku życia, bo aż 91% zgonów , aczkolwiek w młodszym wieku też były 
zgony. Chciałam podkreślić również też ilość zakażeń i zachorowań na Covid wśród 
pensjonariuszy, ponieważ jest kilka DPS- ów, zakładów opiekuńczo – leczniczych na terenie 
powiatu. Stwierdzono łącznie 285 przypadków zakażeń wśród pensjonariuszy tych placówek, 
103 u personelu i 12 osób z otoczenia. Kwarantanną objętych zostało 9034 osoby, nadzorem 
epidemiologicznym 703 osoby. Na terenie powiatu była organizowana kwarantanna 
zbiorowa, gdzie były w niej umieszczone 53 osoby. Wiadomo, że początek epidemii, to była 
wielka niewiadoma, wielkie  wyzwanie dla Inspekcji Sanitarnej jak i dla Samorządów. 
Podkreślono, że bardzo dobrze układała się współpraca  i cały czas ta współpraca jest zarówno 
z wójtami, burmistrzami. Podkreślono też, że wzrost taki zachorowań był w ostatnim kwartale 
2020 roku, natomiast na dzień obecny , ta tendencja jest bardzo wzrostowa. Tak jak 
wspomniałam, że mieliśmy 90 osób zmarłych na koniec grudnia, to na dzień dzisiejszy w 
powiecie mamy 141 zgonów. Ta tendencja widać, że jest wzrostowa. Również na dzień 
dzisiejszy mamy 3419 zachorowań  Natomiast obecnie w izolacji mamy 107 osób, a 
aktywnych przypadków mamy 135. Widać, że wirus cały czas  się rozprzestrzenia. Nasze 
działania są niezbędne, większość sił i środków jakie realizuje sanepid jest ukierunkowana na 
walkę z wirusem. Oprócz tych bieżących naszych działań, naszym głównym celem jest 
dbałość o zdrowie publiczne, o zapobieganie wszelkim rozprzestrzenianiom się wirusom 
naszym głównym narzędziem są kontrole. 

Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny – Pani Magdalena Fejdowska -  przekazała 
też, że czasami słyszymy w mediach, czy od mediów nieprzychylnych lub przedsiębiorców, 
że są organem represyjnym. Nie, jesteśmy organem, który dba przede wszystkim o zdrowie, 
o życie mieszkańców, a nasze działania to przede wszystkim, są to kontrole. My kontrolujemy 
indywidualnie , mamy kontrole z policją i wszystko robimy po to, żeby utrzymać zdrowie 
mieszkańców. Pani Inspektor  zarekomendowała i zaproponowała aplikacje stop Covid. Jest 
to aplikacja, która jest takim narzędziem w ograniczeniu rozprzestrzeniania się wirusa Sars-
CoV-2. Jest to nowość.  Zachęcała, aby osoby, które maja telefony komórkowe, wgrali 
aplikacje. Jest ona bezpieczna, bezpłatna. Aplikacja stop Covid monitoruje otoczenie w 
poszukiwaniu urządzeń, na których jest zainstalowana i zapamiętuje  każde spotkanie,  które  
trwało 15 minut i odbyło się w odległości poniżej 2 metrów. Na przykład, jeżeli dany 
użytkownik telefonu ma dodatni wynik testu, a o tym nie wie, bo większości też jest dużo 
zakażeń bezobjawowych, to pozostali z którymi miał kontakt w ciągu ostatnich 14 dni 
otrzymują powiadomienie. Za pomocą tej aplikacji stop Covid, można na przykład po 
otrzymaniu informacji o kontakcie z osobą zakażoną zapisać się na test. Dodatkowe szczegóły 
dotyczące aplikacji Stop Covid na  stronie internetowej www.gow.pl. Dlatego teraz hasło ddm 
zostało powiększone o literki a, czyli aplikacja Covid i w, czyli wietrzenie. To są takie 
podstawowe, obowiązujące wszystkich mieszkańców od najmłodszego do najstarszego 
pokolenia, w celu zapobieżenia  zakażeniu. Pani Magdalena Fejdowska promowała 
szczepienia przeciwko Covid , ponieważ szczepienia ochronne są najbardziej skutecznym 



narzędziem  do walki z chorobami zakaźnymi. W minionym roku sprawozdawczym 2020 
roku, robiliśmy badania, działania związane z walką na Covid. Oprócz tego realizowaliśmy 
te wszystkie inne zadania, które są naszym obligatoryjnym obowiązkiem. Między innymi 
współpracowaliśmy  z Państwem w ramach dbałości  o jakość wody. W dwudziestu trzech 
wodociągach na przestrzeni roku w pięciu tylko były problemy z jakością wody, aczkolwiek 
zarządzający wodociągami poradzili sobie z tymi trudnościami i na koniec grudnia, tylko 
jeden był warunek w Smólniku, gdzie był przekroczony normatywny poziom manganu.  

Przewodnicząca Komisji – podziękowała za obszerne przedstawienie informacji 
Państwowemu Powiatowemu Inspektorowi Sanitarnemu i zapytała członków komisji, czy 
ktoś chciałby zabrać głos w dyskusji. Nie było żadnych głosów. 

  Przewodnicząca Komisji – powiedziała, że przeczytała, że zakażenie ospy się nie pojawia, 
a   niestety zakażenie ospy się pojawiło i zaczynają pojawiać się choroby zakaźne  wśród 
dzieci. Prawda jest taka, że w momencie kiedy zaczęto stosować obostrzenia sanitarne czyli 
maseczki   i dystans, to rzeczywiście bardzo zmniejszyła się zachorowalność na grypę i różne 
inne przeziębieniowe sprawy. Widać, te metody zapobiegawcze wpływają oczywiście bardzo 
korzystnie na inne zachorowania. Nie ma tak dużo zachorowań infekcyjnych. 

 Przewodnicząca Komisji - zapytała członków komisji, czy ktoś chciałby zabrać jeszcze głos. 
Nie było żadnych głosów. Wobec braku głosów Przewodnicząca Komisji zapytała członków 
Komisji, kto jest za   przyjęciem Informacji Państwowego  Powiatowego Inspektora  
Sanitarnego we Włocławku o stanie bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Powiatu 
Włocławskiego za 2020 rok wraz z realizacją programu zapobiegania przestępczości oraz 
ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego dla Miasta Włocławek i Powiatu 
Włocławskiego na lata 2019 – 2023 w części dotyczącej Powiatu Włocławskiego i 
przeprowadziła procedurę głosowania. 

  Wyniki głosowania:  

Za-4 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 

  Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że    
Komisja przyjęła Informację Państwowego  Powiatowego Inspektora  Sanitarnego we 
Włocławku o stanie bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Powiatu Włocławskiego za 2020 
rok wraz z realizacją programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa 
obywateli i porządku publicznego dla Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego na lata 
2019 – 2023 w części dotyczącej Powiatu Włocławskiego. 

  Informacja Państwowego  Powiatowego Inspektora  Sanitarnego we Włocławku o stanie 
bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Powiatu Włocławskiego za 2020 rok wraz z realizacją 
programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku 
publicznego dla Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego na lata 2019 – 2023 w części 
dotyczącej Powiatu Włocławskiego stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

10. Informacja o funkcjonowaniu bieżącej sytuacji finansowej  Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku. 
 

Przewodnicząca Komisji – powiedziała, że jest  tu informacja w postaci papierowej, w 
postaci  różnych tabel i zapytała czy ktoś chciałby zabrać głoś? O zabranie głosu poprosił Pan 
Radny Roman Tomaszewski. 



Radny – Pan Roman Tomaszewski – zapytał, czy w związku z tym, że od ubiegłego roku 
mamy Covid, zmieniły się ,a jeżeli tak, to w jaki sposób , stawki za takie czy inne usługi 
medyczne, czy można to wiązać z Covidem. Czy rzeczywiście jest takie bezpośrednie 
przełożenie? Czy w związku z tym, zagrożenia covidowe, nie mają wpływu na to, jaka jest 
refundacja stawek za usługi dla naszej jednostki?  
Dyrektor SPZPS powiedział, że wartość zawartej na 2021 rok umowy na Ambulatoryjną 
Opiekę Specjalistyczną w porównaniu z jej wartością z 2020 jest taka sama. Umowa ta 
obowiązuje do 30 czerwca 2021 roku. W bieżącym roku Narodowy Fundusz Zdrowia 
zwiększył wartość porady, np. porada specjalistyczna (bez badań diagnostycznych) w 2020 
roku 40 pkt , w 2021 – 44 pkt. Natomiast cena za punkt pozostała bez zmian. Ponadto w tym 
roku świadczenia we wszystkich zakresach dla dzieci, po przekroczeniu wartości określonej 
na ich realizację w umowie, na wniosek świadczeniodawcy składany po upływie kwartału, w 
którym nastąpiło to przekroczenie, odpowiedniemu zwiększeniu ulega kwota zobowiązania z 
tytułu realizacji umowy. Reasumując wszystkie świadczenia udzielane pacjentom poniżej 18 
roku życia finansowane są do wykonania (bez limitu), jednak dopiero po zakończeniu 
kwartału. W taki sam sposób finansowane są świadczenia pierwszorazowe w zakresach: 
endokrynologii, kardiologii, neurologii i ortopedii oraz ortopedii ze wskazań nagłych i 
zabiegowe. 
Przewodnicząca Komisji  zapytała , czy Pan Dyrektor SPZPS słyszał, czy mówi się coś na 
temat otwarcia Poradni Pocovidowej na naszym terenie, bo w innych województwach 
słyszała, że takie są. Czy nasz Fundusz zdrowia nic nie proponuje w tym zakresie i czy 
poradnia Pulmonologiczna pełni taką role poradni pocovidowej czy nie? I czy są specjalne 
jakieś na to kontrakty? 
Dyrektor SPZPS – powiedział, że nie słyszał, żeby na naszym terenie działała poradnia 
pocovidowa. Nie ma również informacji  zwrotnej o specjalnych kontraktach z NFZ za 
takiego rodzaju poradnie. Czy poradnia pulmonologiczna spełnia takie wymagania, nie ma 
takiej wiedzy. 
Przewodnicząca Komisji – powiedziała, że jest prośba, żeby się zapytać w Funduszu 
Zdrowia jakie są plany? Przewodnicząca komisji słyszała, że w Toruniu jest taka poradnia i 
jeszcze w innych województwach, a to jest wielka potrzeba, bo naprawdę Ci ludzie nie mają 
gdzie się udać po Covidzie. Mijają miesiące, a ludzie mają trudności z oddychaniem.  Jest 
gdzieś Sanatorium na południu Polski. Takie poradnie byłyby potrzebne.  
Przewodnicząca Komisji – zapytała czy ktoś ma jakieś pytania odnośnie informacji ? Nie 
było żadnych pytań. Wobec braku pytań Przewodnicząca zapytała, kto jest za przyjęciem 
Informacji o funkcjonowaniu bieżącej sytuacji finansowej Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku i przeprowadziła procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania : 

Za-4 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że    
Komisja przyjęła Informację o funkcjonowaniu bieżącej sytuacji finansowej  Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku. 

Informacja o funkcjonowaniu bieżącej sytuacji finansowej  Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku stanowi załącznik nr  9 do niniejszego 
protokołu. 

 



11. Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych  
Rady Powiatu we Włocławku w 2020 roku. 

Przewodnicząca Komisji - poinformowała członków Komisji, że sprawozdanie zostało            
przedstawione w formie pisemnej  z poszczególnych posiedzeń Komisji Zdrowia i Spraw 
Społecznych Rady Powiatu we Włocławku w 2020 r. 
Przewodnicząca Komisji – zapytała czy ktoś ma jakieś uwagi do sprawozdania. Nie było 
żadnych uwag. Wobec braku uwag Przewodnicząca zapytała, kto jest za przyjęciem 
Sprawozdania z działalności Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych  
Rady Powiatu we Włocławku w 2020 roku i przeprowadziła procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 
Za-4 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że    
Komisja przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych  
Rady Powiatu we Włocławku w 2020 roku. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych  
Rady Powiatu we Włocławku w 2020 roku stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

12. Sprawy różne. 

Przewodnicząca Komisji zapytała członków Komisji, czy mają jakieś sprawy lub wnioski,     
które należałoby podnieść w tym punkcie? 
Nie było żadnych głosów.  

 
13. Zamknięcie obrad. 

Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodnicząca Komisji  Zdrowia i Spraw Społecznych w 
dniu 2 marca 2021 roku o godzinie 14:20 dokonała zamknięcia obrad Komisji.   
 
 
 
 
 
              Przewodnicząca Komisji 
          Zdrowia i Spraw Społecznych 
 
 
                 Ewa Kończyńska 
 
 
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała 
Anita Sudomir – Ozdoba…………………. 

 

 
 
 
 
 



 
 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 



 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
 

 

 
 


